
	 Ejerforeningen	Søbyen	16-20,	8660	Skanderborg	
	
Referat fra bestyrelsesmøde i E/F Søbyen 19. september 2017  

Deltagere: Søren Lund (18, 4.tv.), Susanne Bruun (18, 2.th.), Steen Guldmann (16, 
3.tv.), Ulla Sørensen (20, 3.tv.) og Inger Sørensen (16, 4.tv.).  

Afbud: Ingen  

1. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
OK. 
 

2. Siden sidst 
a. Ny kontaktperson hos Datea: 

Ulrik Bjerre – ubj@datea.dk – tlf. 8675 4316 
b. Kun ganske få var interesseret i at få sprøjtet for edderkopper ….. og 

effekten er hurtigt aftagende, men det er vist også et ekstremt edderkoppe-
år i år. 
  

3. Orientering om igangværende sager  
a. Altaner: Det ender med ”syn og skøn” til afgørelsen af tvisten med Søbyen 

A/S. Tidshorisont pt. ubekendt. 
b. Foreningens økonomi: EF holder fortsat vores budgettal for 2017 – og vi 

afventer afgørelse i vores ”syn og skøn” sag, inden bestyrelsen foretager 
nye tiltag. 

 
4. Handlingsplan  

Hvad vil bestyrelse arbejde med i 2017: 
a. –Kalk-anlæg. Søren har undersøgt mulighederne – resultatet kommer som 

et punkt på næste generalforsamling. 
b. Budget 2018. Ingen ændringsforslag. 

 
5. Indkomne forslag  

Intet at bemærke. 
 

6. Eventuelt 
a. Vask af altanglas/gavlvinduer har ikke fungeret optimalt, hverken med 

intervaller eller kvalitet. Fremover får bestyrelsen en mail hver gang 
arbejdet er udført, så vi kan følge op straks, hvis der er kritikpunkter. 
Næste planlagte afvaskning er i uge 40. 
 

7. Næste møde 
I løbet af januar 2018: hos Inger – 16, 4.tv. 

 


